
Årsberetning 2023 for Grundejerforeningen Ringgården. 
 
Det har ikke været et travlt år. Vi har haft 3 møder siden sidste Generalforsamling. 
Det ene var et extraordinært bestyrelsesmøde, i marts 2023. 
Torben Madsen ønskede at udtræde af bestyrelsen, da han ikke var enig med  resten af bestyrelsen om at vi 
ikke kan ændre på Helsingør kommunes Affaldsplan. 
Det har tidligere været muligt for sommerhusejere at være betalingsfrie om vinteren, hvis man lukkede sit 
sommerhus for vinteren. 
Denne løsning findes ikke mere, samtidig med at kommunen ruller sin fulde plan ud for affaldssortering.  
Det vil også sige at vi i løbet af denne sommer får de sidste affaldscontainere. 
 
Det har betydet at Erik Juhl Sørensen, som var vores suppleant, nu er fuldgyldigt medlem af bestyrelsen. 
 
  
Ligeledes har Tetra Moss som har været suppleant de sidste år ønsket at træde ud af bestyrelsen. Vi takker 
hende for hendes store arbejde som tidligere kassere og bestyrelsesmedlem. 
 
Ang. Vejene havde vi håbet på at få ordnet revnerne i vejene i denne vinter. Det er dog ikke lykkedes på gr.a 
mange arbejdsopgaver i asfaltfirmaet. Det håber vi så sker i efteråret, således at vejene kan holde til 2027. 
 
Vi håber meget at det bliver muligt at finde 2 suppleanter på denne Generalforsamling, da det er rart med 
lidt extra mennesker i tilfælde af sygdom eller lignende. 
 
Jeg har hørt rygter om at  bestyrelsen har ønsket at fordoble kontingentet. Jeg kan bekræfte at kontingentet 
som vi ønsker at fremlægge til generalforsamlingen ligger på de samme 1000 kr som sidste år. 
Hvilket også vil fremgå af dagsordenen. 
 
Ang Mailadresser, ser det ud til at der er nogle som enten har skiftet job eller gået på pension og derfor 
ændret mailadresse . Dem vil jeg anmode om at sende en aktiv mailadresse til mig. 
 
  
 
Jeg håber vi vil få en hyggelig generalforsamling. 
 


